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Abstract (en)
The device according to the invention has a plurality of gripping devices (13, 14) which are arranged above a support bed (1) and which can be
moved in a plane perpendicular to the plane of the support bed. A reinforcing mesh (2) arranged on the support bed (1) can in this way be gripped
and moved. A bending-mandrel apparatus (15) is provided in the support bed (1) to hold fast and bend the reinforcing mesh (2). With this device it is
possible to form reinforcing meshes into reinforcement cages in a fully automatic manner and with high precision. <IMAGE>

Abstract (de)
Die erfindungsgemässe Vorrichtung weist mehrere, über einer Auflagebank (1) angeordnete Greifvorrichtungen (13,14) auf, welche in einer Ebene
senkrecht zur Auflagebankebene verfahrbar sind. Damit kann ein auf der Auflagebank (1) angeordnetes Bewehrungsgitter (2) ergriffen und bewegt
werden. In der Auflagebank (1) ist eine Biegedornvorrichtung (15) vorgesehen, um das Bewehrungsgitter (2) festzuhalten und zu verbiegen. Mit
dieser Einrichtung lassen sich vollautomatisch und mit hoher Präzision Bewehrungsgitter zu Bewehrungskäfigen formen. <IMAGE>
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